
Protokół Nr XXVIII/08
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 30 września 2008 roku

Otwarcie obrad – godz. 1510

Zamknięcie obrad – godz. 1743

Ad. 1
Obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając 

radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2
Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są 

prawomocne – w sesji uczestniczyło 12 radnych (lista obecności radnych oraz lista 

obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radną Stefanię Radomińską.

Ad. 4
Nie  wniesiono  uwag  do  protokołu  z  poprzedniej  sesji  RM  i  przystąpiono  do 

głosowania nad jego przyjęciem:

Głosowało 12 radnych:   za – 12     przeciw – 0     wstrzymał się –0.

Ad. 5
Przewodniczący RM – zapytał czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym 

porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Burmistrz zaproponował zmiany w pkt. 8 proponowanego porządku obrad:

 DRUK  Nr  4  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 

Radków



  DRUK Nr 5 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania  przestrzennego  części  obrębu  Tłumaczów  i  Ścinawka 

Górna w gminie Radków.

 Burmistrz  wyjaśnił,  że studium będzie istotne tylko wtedy,  gdy zostanie  przyjęty 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego a plan miejscowy będzie dobry, 

kiedy zostanie przyjęte studium i jego założenia.

 autopoprawkę do DRUKU Nr 2 w sprawie określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków 

i  sposobu  ich  przyznawania  polegającą na zmianie  w treści  §  5  punkt  1 

mówiący o sposobie przyznania zapomogi pieniężnej.

Burmistrz poprosił o przyjęcie projektów uchwał. 

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad  z 

uwzględnieniem propozycji zgłoszonej przez Burmistrza:

Głosowało 12  radnych:  za – 12   przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

Ad.6

Przewodniczący RM – poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie informacji.

Skarbnik  Gminy –  poinformowała,  że  informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu 

gminy  Radków  za  pierwsze  półrocze  2008  roku  została  dostarczona  w  terminie 

ustawowym  do  Biura  Rady.  Skarbnik  przekazała  Przewodniczącemu  RM  opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej celem jej odczytania.

Przewodniczący  RM  odczytał  uchwałę  Nr  III/144/2008  Składu  Orzekającego 

Regionalnej  Izby Obrachunkowej  we Wrocławiu z  dnia  26 września  2008 roku w 

sprawie opinii przedłożonej przez Burmistrza Miasta i Gminy Radkowa informacji o 

przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2008 roku.

Skarbnik  -  poinformowała,  że  informacja  była  przedmiotem  szczegółowej  analizy 

radnych a Regionalna Izba Obrachunkowa przesłała pozytywną opinię o przebiegu 

wykonania budżetu za I półrocze 2008 roku. Skarbnik Gminy poprosiła o pozytywne 

przyjęcie informacji.

Ad. 7



Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres 

od 29 sierpnia 2008 roku do 29 września 2008 roku (sprawozdanie stanowi załącznik 

do protokołu).

Liczba radnych o godz. 1555 zwiększyła się do 13 na obrady sesji przybyła radna B. 

Siemczonek.

Przewodniczący  RM  zapytał  czy  są  pytania  do  złożonego  sprawozdania  z  prac 

Burmistrza.

J. Gorczycki – zapytał, czy będzie robiona droga koło mostu i kiedy, jeżeli nie teraz to 

radny prosi o wysłanie pracowników z robót interwencyjnych i przywiezienia ziemi do 

zasypania dziur.

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  droga  będzie  robiona  na  odcinku  należącym  do  gminy, 

natomiast  odcinek  50  m  drogi  znajdujący  się  koło  mostu  należy  do  Zarządu 

Województwa Dolnośląskiego są złożone wnioski o przejęcie. Burmistrz oczekuje na 

decyzje, kiedy to nastąpi nikt nie wie, po przejęciu odcinka drogi będzie zrobiona w 

asfalcie i połączona z terenem przejścia granicznego. 

J.  Gorczycki  –  zapytał  o  szlaki  turystyczne  w  gminie,  czy  w  kierunku  Šonov  – 

Tłumaczów  –  Radków  jest  postawiony  znak.  Radny  interweniował  u  Pana  M. 

Niewiadomego,  który  to  pominął  a  trasy  ścieżek  rowerowych  dalej  są  nie 

oznakowane. Radny zapytał, co należy zrobić, aby Pan Niewiadomy w tym kierunku 

zadziałał.

Burmistrz  –  znak  będzie  zamontowany,  Pan  Niewiadomy  dostanie  polecenie 

wykonania i zamówienia znaku. Burmistrz prosi o przypomnienie.

A.Kukurba  –  zapytał  jak  przedstawia  się  sytuacja  remontu  dróg  Wambierzyce  – 

Polanica i Radków – Karłów.

Burmistrz – poinformował, że rozpoczęły się prace na odcinku około 800m na drodze 

do Kudowy a w następnym tygodniu firma wchodzi na odcinek 3 km drogi z Radkowa 



do  Karłowa.  Ta  sama  firma  po  zakończeniu  prac  na  drodze  Radków  –  Karłów 

rozpocznie prace na odcinku 3 km na drodze Wambierzyce – Polanica, następnie 

jeżeli  Zarząd  Województwa  zakończy  z  procedurami  dotyczącymi  naruszenia 

obszarów chronionych to w następnym roku zostaną zrobione dalsze 4 km drogi.   

O godz. 1625 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1638.

Po przerwie liczba radnych zwiększyła się do 14 na obrady sesji przybył  radny P. 
Trybus.   

Na obrady sesji przybyła z-ca Burmistrza Lidia Jagódka.

Ad. 8

Druk NR 1 - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2008 
rok.

Skarbnik Gminy –uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  przedmiotowego  projektu  uchwały  z 
naniesioną autopoprawką:
Głosowało 14 radnych:   za – 14     przeciw – 0       wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2  –  w  sprawie  określenia  rodzajów  świadczeń przyznawanych  w 
ramach  pomocy  zdrowotnej  dla  nauczycieli  oraz  warunków  i  sposobu  ich 
przyznawania.   

Burmistrz – prosi o przyjęcie projektu uchwały po naniesionej zmianie.  

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.



S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za – 14      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

J. Pabian – przypomniał, że w ubiegłym roku była podejmowana taka sama uchwała 
a radny był  jedyną osobą, która była  przeciwna jej  uchwaleniu. Radny uważa, że 
czasami trzeba posłuchać głosu mniejszości.

Burmistrz – zaproponował, aby radny zapoznał się ze zmianami, jakie wprowadził 
Wojewoda.  Burmistrz  nie  jest  na  zasadzie  dzielenia  i  rządzenia  ale  na  zasadzie 
realizacji uchwał i innych zobowiązań.  

DRUK NR 3 – w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w Radkowie.

Burmistrz – poprosił o uzasadnienie projektu uchwały sekretarza gminy.

Sekretarz Gminy – uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za – 14      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK  NR  4  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i 
Gminy Radków.



Burmistrz – poprosił  o przyjęcie projektu uchwały,  który był  szeroko omawiany na 
posiedzeniach Komisji.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za – 14      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK  NR  5  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  części  obrębu  Tłumaczów  i 
Ścinawka Górna w gminie Radków.

Burmistrz – wyjaśnił, że plan zagospodarowania przestrzennego dla Tłumaczoa 
należy wdrożyć prosi o przyjęcie projektu uchwały.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za – 14      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

Ad. 9

S. Hajłasz – złożył sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej (sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu).



B. Siemczonek – złożyła sprawozdanie z prac Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i 
Porządku Publicznego ( sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

A. Kukurba – złożył sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 
( sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

B. Kuczyński – złożył sprawozdanie z prac Komisji Spraw Gospodarczych i Rolnictwa 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

M. Gancarski  – złożył  sprawozdanie z prac Komisji  Budżetu, Planowania i Mienia 
Komunalnego (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 10

J. Gorczycki – zapytał Burmistrza czy drogę na Mały Tłumaczów w stronę Šonova, 
która  była  zrobiona  za  kadencji  Burmistrza  obejmuje  gwarancja,  droga  ta  jest  w 
stanie tragicznym. Radny prosi o skierowanie firmy do gwarancyjnej naprawy drogi, 
ewentualnie  prosi  o  skierowanie  pracownika  zajmującego  się  drogami  do 
skontrolowania tego odcinka drogi.

J.  Pabian – zwrócił  się  z  pytaniem do Przewodniczącego RM.  Radny uważa,  że 
nowo powstały klub radnych zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym ma 
prawo do swojego przedstawiciela w Komisji Rewizyjnej. Rada odrzuciła radnego A. 
Kukurbę  wytypowanego  przez  klub  do  pracy  w  Komisji  Rewizyjnej.  Radny 
oświadczył, że pozostali członkowie klubu nie wyrażają zgody na kandydowanie do 
Komisji  Rewizyjnej.  Radny  zapytał  Przewodniczącego  RM,  co  jako  osoba 
odpowiedzialna za porządek obrad zrobi w tej sytuacji, kiedy klub może spodziewać 
się wiążącej decyzji, bo na dzień dzisiejszy trwa stan zawieszenia.

Przewodniczący  RM –  uważa,  że  ten  stan  zawieszenia  będzie  trwał  długo,  jest 
odpowiedz  nadzoru  na  skargę  złożoną  przez  Klub  Radnych  „Forum”. 
Przewodniczący ma nadzieje, że w sprawach różnych A. Kukurba zapozna Radę z 
odpowiedzią.  

Cz. Jarzyńska – prosi Burmistrza o interwencje w sprawie rannego oświetlenia. Jest 
ciemno, gdy dzieci idą do szkoły. Radna prosi również, aby na następną sesje było 
włączone ogrzewanie.

J. Gorczycki – odniósł się do informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I 
półrocze  2008  roku  w  sprawie  podatków  od  nieruchomości  zabezpieczonych 
hipotekami.  Radnemu nasunęło  się  pytanie,  co  gmina ma z  tego,  że wejdzie  na 
hipotekę osoby która zalega z podatkiem od nieruchomości a w tym kierunku nic się 
nie  robi.  Radny uważa,  że  należy licytować  działkę lub  w inny sposób odzyskać 
pieniądze, które posłużą na inny cel. 

Przewodniczący RM – jako sołtys wsi Wambierzyce prosi o ujęcie części ul. Wiejskiej 
w Wambierzycach w planach modernizacji oświetlenia.

Burmistrz:



1. wyjaśnił,  że  droga  do  Šonova  była  budowana  byle  jaką  techniką  taki  był 
projekt z którego skorzystano. Burmistrz wie, że droga jest w złym stanie, ale 
jest  projektowana  do  zabezpieczenia  i  przebudowy,  czy  jest  gwarancja 
Burmistrz nie wie odpowie radnemu na piśmie

2. odnośnie oświetlenia prosi aby na bieżąco dzwonić do pracownika UMiG R. 
Gorczyckiego lub interweniować bezpośrednio u Burmistrza

3. w  sprawie  ogrzewania  sali  będzie  ciepło  a  w  obecnej  chwili  trwa  remont 
grzejników 

4. odnośnie  zaległości  podatkowych  szczegółowych  odpowiedzi  udzieli  Pani 
Skarbnik

5. odnośnie oświetlenia w Wambierzycach,  Burmistrz wyjaśnił,  że ul.  Wiejska 
jest przewidziana w projekcie.

Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że hipoteki są zakładane gdzie jest taka potrzeba lub 
gdzie w trybie  bieżącej  egzekucji  nie ma możliwości  wyegzekwowania należytych 
kwot.  Cała  procedura  licytacji  jest  długa  i  skomplikowana.  Poinformowała,  że 
klasyfikacja budżetowa nakazuje wyodrębnienie informacji w zakresie hipotek i kwot 
należności z tytułu podatku od nieruchomości, która w budżecie wynosi 600.000 tys. 
zł.

Burmistrz – uzupełnił  wypowiedz Skarbnika, wyjaśniając, że procedury w zakresie 
podatków  od  nieruchomości  trwają  bardzo  długo.  Jedna  z  takich  spraw  jest  w 
prokuraturze, pierwszym etapem jest zabezpieczenie majątku, zablokowanie wpisu 
do księgi wieczystej, co powoduje nabycie wraz z hipoteką albo utrudnia zbycie. 

Ad. 11

Nie wpłynęła.
   
Ad. 12

Przewodniczący RM – poprosił  radnego A.  Kukurbę o  odczytanie  odpowiedzi  od 
Wojewody w sprawie  złożonej  skargi  przez  klub  radnych  „Forum”  na  działalność 
Rady Miejskie w Radkowie.

A. Kukurba – zapyta, co Przewodniczący RM jako zwierzchnik radnego i ojciec Rady 
uczynił w tym kierunku. 

Przewodniczący RM – uważa, żeby coś zrobić trzeba uzyskać odpowiedz na skargę. 
Przypomniał, że zaproponował Klubowi zwrócenie się do Wojewody Dolnośląskiego 
o rozstrzygnięcie sporu. 

A. Kukurba - odczytał odpowiedz Wojewody Dolnośląskiego na złożoną skargę przez 
klub  radnych  „Forum”  na  działalność  Rady  Miejskiej  w  Radkowie  w  sprawie  nie 
powołania w skład Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Radkowie przedstawiciela 
zgłoszonego przez klub radnych „Forum”. Radny wyjaśnił, że dwóch członków klubu 
„Forum” nie wyraża zgody na pracę w Komisji Rewizyjnej. Radny poinformował, że 
klub  radnych  „Forum”  odwołuje  się  od  odpowiedzi  Wojewody  Dolnośląskiego  do 
Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji w Warszawie, radny odczytał skargę na 
Wojewodę  Dolnośląskiego  do  Ministerstwa.  Radny  poinformował,  że  klub  jest  w 



trakcie  kompletowania  dokumentów  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  i 
Najwyższej Izby Kontroli. Radny zwrócił się do Przewodniczącego RM z prośba, aby 
sprawę załatwić w swoim gronie.

Przewodniczący RM – uważa, że skoro zostały wysłane pisma do Warszawy to nie 
ma możliwości rozwiązania problemu na miejscu bez odpowiedzi na wysłane pisma.
 
J. Gorczycki – zapytał, co Przewodniczący RM zrobi, jeżeli klub radnych „Odnowa” 
odmówi przynależności do Komisji Rewizyjnej pozostałych członków klubu. 

Przewodniczący RM – nic nie zrobi, uważa, że sprawa będzie ciągła się do końca 
kadencji.

J.  Gorczycki  –  zarzucił  Przewodniczącemu  RM,  że  jest  Przewodniczącym  klubu 
radnych „Odnowa” a nie Przewodniczącym Radnych.

Przewodniczący RM – tak zdecydowała Rada, to jako Przewodniczący nic nie może 
zrobić.  

S. Hajłasz – uważa, że nie ma sensu dyskutować, kto ma rację skoro klub wybrał 
drogę prawną to dalej niech idzie tą droga. Radny proponuje, aby prawnicy orzekli a 
Rada dostosuje się.

A. Kukurba – uważa, że radny S. Hajłasz swoim wystąpieniem zobowiązał radnego 
do pójścia dalej drogą prawną. Radny myślał, że nie wyśle pism, bo się dogadają. 

S. Hajłasz – poinformował, że nikt radnego A. Kukurby się nie boi a, na sesji lipcowej 
radny wszystkich obrażał. 

A. Kukurba – odczytał  pisma do Regionalnej Izby Obrachunkowej i do Najwyższej 
Izby Kontroli. 

Burmistrz – uważa, że jeżeli ktoś ma problemy ze zrozumieniem tekstu lub własnych 
myśli  oraz  jeżeli  daje  się  sterować  sprytniejszymi  od  siebie  członkami  klubu  to 
powinno się iść do innych radców prawnych a nie do tego, który załatwił już kilku 
radnych. Burmistrz zarzuca radnemu, że to, co pisze to siebie sam znieważa, nic nie 
dzieje  się  za  przyzwoleniem  Burmistrza  tylko  za  przyzwoleniem  demokracji, 
Burmistrz  jest  organem  wykonawczym  wybranym  w  demokratycznych  wyborach. 
Burmistrz poinformował radnego, że w urzędzie jest RIO, która jest w trakcie kontroli 
urzędu.  

J. Pabian – radny nie pamięta zarzutów, jakie w uchwale postawił  Wojewoda, ale 
radny  ma przy  sobie  tekst  uchwały  z  dnia  30  marca  2007  roku  i  zaproponował 
Burmistrzowi  porównanie  z  tekstem  obecnej  uchwały,  w  których  występują 
fundamentalne różnice, w tamtej uchwale jest centralne rozdzielnictwo a w obecnej 
jest decyzja w ręku dyrektorów. Radny prosił o to w zeszłym roku i się nie doprosił 
nikt radnego nie poparł a dzisiaj wszyscy coś takiego uchwalili.



A. Kukurba – poinformował, że klub za namową Przewodniczącego klubu radnych 
„Odnowa” i Przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej pójdą drogą prawną, bo nic nie 
mają do stracenia. 

Burmistrz – ponowił wniosek, aby Przewodniczący RM sfinansował szkolenie radnym 
w zakresie znajomości prawa. 

Ad. 13

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął  XXVIII  sesję Rady 
Miejskiej w Radkowie

Protokołowała: Lucyna Połowczuk
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